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Voor Vlaanderen. Voor Vooruitgang.

Onze senioren, onze prioriteit
Het is en blijft onze prioriteit om senioren in staat te stellen om langer  
thuis te blijven wonen. Maar dat is niet voor iedereen mogelijk. Daarom 
heeft de gemeente Grimbergen een eigen woonzorgcentrum, Ter Biest, en 
een dienstencentrum met assistentiewoningen, Ter Borre. In de komende  
zes jaar investeren we 1 miljoen euro in Ter Biest en Ter Borre. 

In Ter Borre renoveren we de flats wanneer er nieuwe 
bewoners intrekken. In 2020 zullen we ook zonne-
schermen installeren. Tevens voorzien we werken aan 
het terras en de veranda en laten we allerlei nodige 
onderhouds- en herstellingswerken uitvoeren. 

In Ter Biest creëren we een onthaal, renoveren we 
kamers en laten we zonneschermen plaatsen. Ook  
hier hebben we middelen voorzien voor allerlei  
herstellingen en vervangingen, zoals  
bijvoorbeeld de liften. 

Fijne kerst en 
prettig eindejaar

Beste Grimbergenaar

Het eerste jaar van de nieuwe 
bestuursperiode zit er bijna 
op. We blikken in dit huis-
aan-huisblad graag terug 
op de voorbije maanden. 
Het waren vooral drukke 
‘studiemaanden’ voor onze 
schepenen en gemeente-
raadsleden.

De N-VA schreef enthousiast 
mee aan het beleidsprogramma 
voor Grimbergen en heeft 
heel sterk gewogen op alle 
beleidsdomeinen. In december 
werd de meerjarenbegroting 
goedgekeurd in de gemeente- 
raad. Een meerjarenbegroting 
is geen makkelijke oefening, 
vooral niet omdat dit gaat 
over geld van en geld voor de 
inwoners. Toch zijn we erin 
geslaagd om de efficiëntie te 
verhogen, waardoor we  
kunnen blijven investeren  
in een Vlaamse, groene en 
veilige gemeente. En dat 
zonder de belastingen te 
verhogen. 

In naam van onze afdeling 
wens ik u fijne en inspirerende 
kerstdagen en een heel  
gelukkig nieuwjaar.

Brigitte De Decker
Voorzitter N-VA Grimbergen

Anne Laure Mouligneaux 
Schepen van Welzijn en  
voorzitter van het bijzonder 
comité voor de sociale dienst

  Het gemeentebestuur investeert de 
komende jaren 1 miljoen euro in Ter 
Biest en Ter Borre.

Café Eldorado
Kerkstraat 251
Humbeek

Iedereen welkom!

Donderdag 16 januari 19.30 tot 21.30 uur

Klink samen met de N-VA op het nieuwe jaar
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Maak kennis met fractievoorzitter Rudi Van Hove
Rudi, jij bent de fractievoorzitter van de N-VA in de gemeenteraad. Wat betekent dat precies? 
Als fractievoorzitter zorg ik ervoor dat de N-VA-verkozenen in de meerderheid als een team samenwerken. Ik behoud het 
overzicht van alle dossiers en zie erop toe dat elk gemeenteraadslid aan de dossiers werkt die het best bij zijn kwaliteiten 
passen. Uiteraard is het ook belangrijk dat afspraken worden nagekomen en dat de fractie als één geheel een sterke rol kan 
spelen in het gemeentelijk beleid.

Werk je als fractievoorzitter ook samen met andere partijen in de gemeenteraad? 
Jazeker. Een fractievoorzitter moet de samenwerking met andere partijen in de gemeenteraad bewaken. 
Ten opzichte van de oppositiepartijen probeer ik een bemiddelende rol te spelen. Momenteel wordt 
nog te veel het spel van meerderheid tegenover oppositie gespeeld.

Uiteindelijk werken jullie allemaal aan een gezamenlijk doel: een beter Grimbergen.
Inderdaad. Ik zie het dan ook als mijn opdracht om ervoor te zorgen dat we met de 33 raads- 
leden werken aan gezamenlijke projecten in het voordeel van Grimbergen. De N-VA is de juiste 
lijm geweest om deze coalitie tot stand te brengen. We zullen dezelfde lijm blijven gebruiken 
om deze meerderheid als een sterke, innovatieve en hechte ploeg te laten functioneren.

Integratie gemeente en OCMW zorgt 
voor betere dienstverlening
Tot vorig jaar waren de gemeente en het OCMW van Grimbergen twee aparte entiteiten 
met aparte ondersteunende diensten, structuren en politieke raden. Sinds 1 januari 2019 
moeten ze integreren en dat is positief. Niet alleen voor de dienstverlening naar onze 
inwoners toe, maar zeker ook voor de interne organisatie.

Het nieuwe gemeentebestuur werkte in samenwerking met een extern adviesbureau een nieuwe, gemeenschappelijke organisatie-
structuur uit. Die werd op de gemeenteraad van oktober goedgekeurd. 

Efficiënte samenwerking
Onder leiding van de algemeen directeur zullen er twee grote afdelingen bestaan: mens en ruimte. Daarnaast komen er nog enkele 
ondersteunende diensten zoals de personeelsdienst, de dienst communicatie en de dienst ICT. De nieuwe 
structuur zorgt voor een efficiëntere samenwerking tussen de verschillende diensten en een optimale  
personeelsbezetting. Dat zijn essentiële voorwaarden voor een betere dienstverlening. 

We werken verder
Maar het werk is zeker nog niet af. De komende maanden (en jaren) zullen er nog tal van vacatures worden 
gepubliceerd. Dus hou zeker de gemeentelijke website en Facebookpagina in de gaten, want misschien bent 
u wel de juiste persoon op de juiste plaats!

Jean-Paul Windelen vertegenwoordigt N-VA in bijzonder comité voor de sociale dienst

Het is niet omdat het OCMW sinds kort is geïntegreerd in de gemeente, dat er geen aandacht meer is voor 
sociaal beleid. In het bijzonder comité voor de sociale dienst beslist Jean-Paul Windelen voor de N-VA mee 
over individuele steundossiers. 

“Voor de N-VA is het belangrijk dat we de echte noden onderkennen en voorkomen. We wijzen 
steeds op het belang van de Nederlandse taal voor integratie en slaagkansen op de arbeidsmarkt. 
Die voorwaarde nemen wij dan ook mee in de motivatie van onze beslissingen.”

Elke Wouters, voorzitter  
gemeenteraadscommissie personeel
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Bomenkap: spijtig maar soms noodzakelijk
Het Grimbergse bestuur zal de komende jaren nieuwe wegen met veilige fiets- en  
voetpaden aanleggen. Daarvoor zullen helaas soms bomen moeten sneuvelen.  
“We doen dat niet graag, maar soms kunnen we niet anders”, aldus eerste schepen 
Philip Roosen.

Bij de aanleg van een nieuw fietspad moeten meestal ook de nutsleidingen vervangen 
worden. De bomen kunnen dan niet blijven staan. Bovendien moeten de wegen en  
fietspaden een bepaalde breedte hebben om aanspraak te kunnen maken op de nodige  
subsidies. Daardoor is er geen plaats meer voor bomen. Tot slot is het zo dat in het 
verleden vaak voor de verkeerde boomsoort gekozen is. Als gevolg daarvan staan er in 
Grimbergen heel wat bomen die breedwortelend zijn in plaats van diepwortelend. Dat is 
ook de reden waarom de wortels de voet- en fietspaden omhoog duwen. 

Nieuwe bomen
“Maar het is niet omdat we bomen kappen, dat al het groen uit 
Grimbergen verdwijnt”, zegt Philip Roosen. “We zoeken van in het 
begin van de bestuursperiode naar plaatsen waar we voldoende  
bomen kunnen aanplanten ter compensatie. De N-VA is een  
beleidspartij die zich niet focust op één enkel aspect, maar 
een gezond evenwicht zoekt tussen het behoud van  
bomen en openbare werken.”

Philip Roosen 
Eerste schepen

  Onder meer op de Beigemsesteenweg 
maken de bomen plaats voor een veilig 
fietspad.

Zebrapaden in Grimbergen: waar en waarom?
Een aantal principes en inzichten rond mobiliteit zijn de afgelopen jaren veranderd. Het is dan ook tijd om het bestaande  
mobiliteitsplan van Grimbergen tegen het licht te houden. Dat doen we in de loop van 2020, ondersteund door trajecten van 
burgerparticipatie. “Aan de hand van de uitkomst leggen we in de finale fase niet alleen de snelheid in de verschillende zones 
vast, maar rollen we ook een beleid rond zebrapaden uit”, zegt schepen van Mobiliteit Philip Roosen.

Heel wat experts stellen dat er geen zebrapaden nodig zijn in een zone 30,  
behalve op plaatsen waar veel mensen oversteken en aan scholen. Aan  
scholen creëren zebrapaden niet alleen de nodige duidelijkheid, maar  
komen ze tevens de educatie ten goede. Ook voor mensen met een beperking  
en voor blinden en slechtzienden is een zebrapad in een zone 30 een  
meerwaarde. 

Handhaving
Grimbergen zal de algemene tendens om minder zebrapaden aan te leggen, 
behalve aan schoolomgevingen, volgen. Te veel zebrapaden verleggen de 
focus en verminderen zodoende ook het effect ervan. Uiteraard moet een 
beleid rond zebrapaden hand in hand gaan met de nodige handhaving.

  Te veel zebrapaden verminderen het effect ervan.

Volg de gemeente op Facebook!
Wist u dat uw gemeente sinds maart ook actief is op Facebook? Op de pagina van Grimbergen vindt u heel wat  
praktische informatie terug over werken en omleidingen, mobiliteit, wijzigingen in de huisvuilophaling ...  
U vindt er zelfs tips van onze partnerorganisaties. Zo bent u altijd op de hoogte van wat er in Grimbergen gebeurt. 

“Er zijn nu al bijna 1 800 mensen die de pagina volgen”, zegt schepen van Digitalisering Anne Laure Mouligneaux.  
“Het creëren van een Facebookpagina is slechts een eerste stap in het nieuwe communicatiebeleid van de gemeente.  
We werken momenteel ook aan een nieuwe website en zullen het gemeentelijk informatieblad volledig herzien. 
Zo kunnen we onze inwoners snel en efficiënt informeren.”

Anne Laure Mouligneaux 
Schepen van Digitalisering

Gemeente Grimbergen
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Bart De Wever
Algemeen voorzitter

Liesbeth Homans
Voorzitter 
Vlaams Parlement

Matthias Diependaele 
Vlaams minister van 
Financiën en Begroting, 
Wonen en Onroerend
Erfgoed

Zuhal Demir 
Vlaams minister van Justitie 
en Handhaving, Omgeving, 
Energie en Toerisme

Ben Weyts 
Viceminister-president en Vlaams 
minister van Onderwijs, Sport, 
Dierenwelzijn en Vlaamse Rand

Jan Jambon
Minister-president en Vlaams 
minister van Buitenlands Beleid, 
Ontwikkelingssamenwerking, Cultuur, 
ICT en Facilitair Management


